
                                                                                                                                          

Molenschot, 25-02-2025 

 

 

Betreft: jaarverantwoording 2024  

 Stichting Vrienden van Zorgboerderij ‘t Raakeind 

 

 

Het eerste jaarverslag van de Stichting Vrienden van Zorgboerderij ’t Raakeind. Wat ontzettend fijn 
dat we dit verslag kunnen gaan schrijven.  

Vorig jaar hebben we hard gewerkt om de Stichting op te richten. Samenstellen van een bestuur, 
schrijven van een plan, opstellen van de missie, visie en doelstellingen, inschrijven bij de Kamer van 
Koophandel, oprichten bij de notaris en uiteindelijk het aanvragen van de ANBI status.  

En alles is gelukt! ������������� In november 2024 is de laatste stap gezet en zijn we officieel klaar om, ten 
gunste van de hulpvragers, de stichting uit te gaan dragen.  

Nu, februari 2025, kunnen we wel zeggen dat we niet ontevreden zijn over de vorderingen die we 
maken. Het is even zoeken, hoe gaan we ons zelf laten zien, hoe gaan we naar buiten treden? Vragen 
waar we met het hele bestuur antwoord op gaan geven.  

In de eerste helft van maart komt het bestuur weer samen en zullen we als belangrijkste agenda 
punten de doelen voor 2025 (waar gaan we voor werven) en de manier van acquisitie/ acties van de 
stichting gaan bespreken.  

Terugkijkend op 2024 hadden we alleen de december maand maar waarin de Stichting operationeel 
was. Geen maand waarin je actief bezig bent met het naar buiten treden. We hebben flyers 
ontwikkeld en deze heb ik uitgedeeld, op de socials geplaatst en zitten vast in het intake mapje. Dit 
heeft al wel voor naamsbekendheid gezorgd.  

Tevens zijn we door 1 van onze vrijwilligers geattendeerd op Thebe Extra. Dit fonds draagt een 
financieel steentje bij aan stichtingen. Ook het Oranje Fonds, AFAS, NL Doet etc zijn organisaties die 
we aan kunnen spreken. Toch ligt het enthousiasme van het bestuur meer bij het actief benaderen 
van locatie instanties of initiatieven waarbij de hulpvragers en/of burgers betrokken worden, te 
denken valt aan deelname met ludieke acties (sponsor acties) op lokale markten etc. Ook dit zullen 
we tijdens onze eerst volgende bestuursvergadering verder uitwerken.  

Ondanks dat onze stichting nog maar een aantal maanden opgericht is, zijn we trots dat we kunnen 
vertellen dat we de eerste donaties hebben mogen ontvangen. De eerste financiële resultaten zijn 
hieronder schematisch weergegeven: 

 

ontvangsten     
datum bedrag van 

14-12-2024 € 100,00 
veevoederhandel 
snijders  

      
uitgaven     
kosten bank € 53,39   

 


